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WERELD 
PARIJS 
Onze broers en zussenVERSLAGENHEID ‘Eén vraag houdt me bezig: hoe zijn die kerels aan 
onze radar ontsnapt?’ 

Sinds de aanslagen in Parijs en de link met ons land is de naam van Jan Jambon bekend tot op 
de redacties van The New York Times en Le Monde. De minister van Binnenlandse Zaken zei 
dat de situatie in Molenbeek niet meer onder controle is, maar predikt kalmte. Al geeft ook hij 
toe dat het voor de Belgische veiligheidsdiensten ontnuchterende dagen waren: ‘We zijn met 
de neus op de feiten gedrukt.’  

‘Een keiharde aanpak kan ook naïef zijn’ 

De Nederlandse filosoof Hans Achterhuis over de (on)zin van enkele veelgehoorde uitlatingen 
na de aanslag in Parijs. ‘Een moslim radicaliseert niet tot terrorist omdat hij zo zielig is’.  

Kalasjnikovs tegen scherpe prijzen: een Belgische specialiteit 

Naarmate het onderzoek naar de aanslagen in Parijs vordert, wordt de Belgische connectie 
steeds zichtbaarder. Ons land is immers al jaren een draaischijf van de illegale wapenhandel. 
Specialiteit van het huis: het reactiveren van onklaar gemaakte wapens.  

Het is niet het moment om te praten 

Na Parijs lijkt iedereen het hierover eens te zijn: de Islamitische Staat moet dringend militair 
worden uitgeschakeld, vindt HUBERT VAN HUMBEECK.  

Twitter‘Een aanslag zoals in Le Bataclan is in Israël nauwelijks denkbaar’  

Gewapende militairen op iedere straathoek, metaaldetectoren en bodyscanners bij de ingang 
van musea, bioscopen en concertzalen: in Israël is iedereen het al lang gewend. Na de 
aanslagen in Parijs lijkt de ‘israëlisering’ van de openbare ruimte in Europa onvermijdelijk.  

3536 1,9 175830 36 Twee jaar Islamitische Staat ‘Het moet zijn dat we hier te gelukkig 
werden’ 

Eén dag: zo lang heeft Parijs in coma gelegen na een nieuwe aanslag op zijn voortbestaan. De 
lichtstad kwam langzaam weer bij bewustzijn, maar zal getekend verder moeten. Dit is het 
relaas van een horror-weekend dat begon en eindigde met muziek.  

‘De IS bood nauwelijks tegenstand’ 

Knack-reporter Joanie de Rijke verblijft aan het front in Irak, waar de IS verder terrein 
verliest.  

We zijn wel degelijk in staat van oorlog 



Dit keer mogen we na de initiële verontwaardiging niet weer wegzakken in onverschilligheid, 
vindt JONATHAN HOLSLAG ‘We moeten het gevoel van solidariteit vasthouden en ermee 
aan de slag gaan’, schrijft hij. 

TwitterDe droeve historie van de minuut stilte  

Van de Place de la République tot ver daarbuiten: maandag om twaalf uur waren miljoenen 
Europeanen een minuut stil. De man die ooit op dat idee kwam, had heel rijk kunnen worden. 
Maar hij stierf jong en roemloos.  

‘We hebben met z’n allen gefaald’ 

Niemand was echt verrast toen bleek dat de aanslagen in Parijs mee in Molenbeek zijn 
beraamd. De ogen van de hele wereld zijn nu gericht op de verpauperde Brusselse 
migrantengemeente, ‘de Europese hoofdstad van het jihadisme’.  

95.576€984418830,7%41,6%27,7%‘Gaan we wachten tot er een grote aanslag is in Brussel?’ 

Waarom hebben de veiligheidsdiensten de gebeurtenissen in Parijs niet zien aankomen? En 
hoe zullen ze een nieuwe aanslag kunnen voorkomen? ‘De jongste jaren is er te veel aandacht 
gegaan naar de informatisering van die diensten en te weinig naar het veldwerk’, zegt 
professor Herman Matthijs.  

België blijft het gevaar van aanslagen zwaar onderschatten 

Er zijn grenzen aan de empathie, ook aan de mijne, zegt jihadi-onderzoeker MONTASSER 
ALDE’EMEH, die kandidaat-vertrekkers en teruggekeerde Syriëstrijders begeleidt. ‘Sinds 
Parijs hoeven ze bij mij niet meer aan te kloppen.’ 

630.0004507012050796%Oog in oog met de terroristen  

Ze bevonden zich in de vuurlinie. In het Stade de France, op de terrassen, in de concertzaal Le 
Bataclan. Ze hebben de horror gezien. Ze doen hun verhaal.  

We hebben de IS onderschat 

Het zijn geen eenzame wolven en de IS is ook geen verre vijand die alleen aan de andere kant 
van de wereld opereert. De aanslagen in Parijs zaten er dan ook gewoon aan te komen. Dat 
schrijft J.M. Berger, coauteur van het boek IS - Staat van Terreur. 

TwitterVERDRIET EN ANGST  
EUROPA 
‘Zodra het geloof weg is, rest er van de mens niets meer dan een consument’ 

Voor de 71-jarige conservatieve filosoof Roger Scruton is het duidelijk: willen de Britten hun 
eigenheid behouden, dan moeten ze uit de Europese Unie stappen. Hij houdt een vurig 
pleidooi voor meer vechtlust, de revival van de christelijke waarden, én voor een brexit: ’Oké, 
de EU verlaten is een risico, maar dat was een oorlog beginnen tegen de nazi’s ook.’  

BIO  



RUSLAND 
‘Poetin is bang dat hij als Khaddafi eindigt’ 

Oud-schaakkampioen Garry Kasparov wil pas naar Rusland terugkeren als er een nieuwe 
president aan de macht is. ‘Rusland is een maffiastaat en Poetin is de peetvader’, zegt hij.  

DOSSIER KLIMAAT 
‘We werken verder aan onze eigen brandstapel’ 

Hij is niet snel geneigd tot alarmisme. Toch waarschuwt natuurkundige Hans Joachim 
Schellnhuber (65) van het Duitse Institut für Klimafolgenforschung dat de toestand van het 
klimaat dramatischer is dan vijf of tien jaar geleden. Als we op een krankzinnige manier 
kolen, olie en gas blijven verstoken, zal de aarde vier tot acht graden opwarmen en komen we 
in een explosieve wereld terecht. Over de top in Parijs maakt Schellnhuber zich weinig 
illusies. ‘Het is verbazend hoe weinig effect onze kernboodschappen na al die jaren hebben 
gehad.’  

De klimaatconferentie in Parijs 
BELGIË 
OPVOEDING 
‘De tijd dat we als ouder boven alles stonden, is definitief voorbij’ 

Het leven van kinderen in Vlaanderen gaat er niet op vooruit, blijkt uit het rapport van 
kinderrechtencommissaris Bruno Vanobbergen, dat vandaag wordt gepresenteerd. Het 
document getuigt van verwaarlozing, slagen, pesterijen en gebrekkige opvang. ‘Als we wat 
meer naar kinderen zouden luisteren, zouden we verder staan.’  

EUTHANASIE 
De vrouw die niet zonder dochter wilde leven  

Is Marc Van Hoey, huisarts en voorzitter van de vereniging Recht op Waardig Sterven, 
schuldig aan doodslag of zelfs moord? De huisarts pleegde een omstreden euthanasie op een 
bejaarde patiënte, en het Antwerpse gerecht onderzoekt de zaak. Van Hoey ontkende in de 
media dat hij in de fout ging en probeert nu onder andere vrijmetselaarsloge De Gulden Passer 
in te schakelen om hem te steunen.  

FACTCHECKER 
FACTCHECKER 
KENNIS & CULTUUR 
WETENSCHAP 
Mentaal joggen met alzheimer  

In de strijd tegen dementie kunnen ook niet-farmacologische middelen worden ingezet. 
Fysieke oefening, bijvoorbeeld. 

85Ziekte bestrijden met vlinders  

De studie van de manier waarop vlinders het landschap gebruiken, levert ook nieuwe 
inzichten op over de verspreiding van ziektes. 



STUIFMEELKORRELS OP HET OOG VAN EEN HONINGBIJKORT & KRACHTIG 
MILIEUBELEID 
Koehandel met de natuur 

De hetze over Wouter Deprez en De afspraak is nog niet achter de rug of daar dient zich voor 
minister van Natuur en Landbouw Joke Schauvliege al de volgende controverse aan: voor 
haar milieubeleid, zo blijkt, laat de minister zich adviseren door een computer. Dat leidt 
volgens verontruste natuurbeschermers tot absurde beslissingen.  

Ze kan het niet 
CULTUUR 
‘Het Conscienceplein was óns stukje Amsterdam’  

Fotograaf Stephan Peleman (°1965) was amper tien jaar toen hij, dankzij de covers van Paris 
Match, gefascineerd raakte door de jaren vijftig en zestig. Zijn unieke collectie over het 
Antwerpen van die tijd wordt nu tentoongesteld.  

ON THE RECORD  

Gedachten om over na te denken. 

Barbaren en poëten Vloer vol boeken  

153.000 bezoekers trok de 79e Boekenbeurs dit jaar in Antwerpen. In 2018 moet de beurs – 
tijdelijk – verhuizen. Naar Gent of Brussel misschien? 

THEATER 
‘Ik doe geen water bij de wijn. Dan verloochen je jezelf’ 

Volgende week gaat Abke Harings Unisono in première bij Toneelhuis. Het wordt minimaal 
toneel, nadat het leven haar maximaal heeft verrast, als actrice én als vrouw. ‘Weet je wat ik 
zou willen? Dat het stuk als een grote, gezamenlijke zenmeditatie aanvoelt.’  

ABKE HARING  
KLASSIEK 
‘Een goeie pianist is een dichter’ 

Zijn winst in het grote Chopinconcours maakte van Rafal Blechacz een Bekende Pool. Op zijn 
30e komt de wereldster naar Brussel. ‘Ik zal het maar toegeven, niet álle jonge Polen zijn 
geïnteresseerd in mazurka’s.’  

UITLOOP 
VOETBAL 
‘Elke eersteklasser heeft nog uitzicht op play-off I’ 

KV Oostende, de minst Belgische ploeg van eerste klasse, staat op kop van de rangschikking, 
terwijl de meest Belgische, KVC Westerlo, degradatie moet vrezen. Of heeft de puntenkloof 
meer met geld te maken dan met nationaliteit? Knack maakt de balans op van de eerste 
seizoenshelft. ‘Rijk of niet rijk, dat is naast de kwestie.’  



LEZERSBRIEVEN 
ISLAMTERREUR (1) ISLAMTERREUR (2) ISLAMTERREUR (3) ISLAMTERREUR (4) 
ISLAMTERREUR (5) ISLAMTERREUR (6) ISLAMTERREUR (7) ISLAMTERREUR (8) 
ZWARTE PIET BIJBEL ZIEKENHUIZEN JUSTITIE PENSIOENEN  
DOCUMENT 
‘Soms zou ik mensen eens voor twee weken naar de Sovjet-Unie willen sturen’ 

Veertig jaar na het einde van de Vietnamoorlog pakt de Britse Harvard-historicus Niall 
Ferguson uit met een nieuwe biografie over Henry Kissinger. Daarin probeert hij de 
Amerikaanse ex-minister van Buitenlandse Zaken eerherstel te geven. ‘Kissinger wordt vaak 
afgeschilderd als de ultieme realist. Maar wat betekent dat? Obama klinkt als een idealist, 
maar hij heeft met zijn drones wel duizenden mensen gedood.’  

SELECTIE UIT HET CULTUURAANBOD 
expo podium muziek film boeken De keuze van Tourist LeMC 
EINDSPEL 
EINDSPEL 

Meryame Kitir is fractieleidster voor SP.A in het federale parlement. Voor ze in de politiek 
ging, werkte Kitir bij Ford Genk. Maar hoe is zij als mens? Om deze twintig vragen te 
beantwoorden, had ze 7 minuten en 39 seconden nodig. 

 


